



Date:

17/07/2025

التاريخ:

To: Boursa Kuwait Company Dear Sirs.

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين تحية طيبة وبعد،

Subject: Disclosure of Material Information Regarding the Opening of Nominations for BOD Membership

الموضوع: إفصاح معلومة جوهرية بشأن الإعلان عن فتح باب الترشح لعضوية مجلس الإدارة

With reference to the provisions of Chapter (4) of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of the Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and their amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

Sincerely Yours,

بالإشـــارة إلى أحكام الفصــل الرابع من الكتاب العاشـــر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشــاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



فهد عبدالرحمن المخيزيم - Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - Board Member and Chief Executive Officer





نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية Disclosure of Material Information Form

Date	17/07/2025	التاريخ

Name of the Listed Company	اسم الشركة المدرجة	
National Investments Company (K.S.C.P)	شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)	

Material Information

National Investments Company (K.S.C.P) announces the opening of nominations for Board of Directors membership for a new period of three years from the date of election. as of the date of publication of this announcement and for a period of two weeks.

Interested candidates who meet the requirements and conditions set out in the Fit & Proper Rules, Integrity Criteria, and Corporate Governance Regulations of the Executive Bylaw of Law No. (7) of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities and their amendments are requested to contact the Board Secretariat at the Company's headquarters located at:

Al Khaleejia Complex - 19th Floor- Sharq - Jaber Al Mubarak Street - Block 7.

This should be during official working hours to collect the required forms and submit the necessary documents, to enable the Company to forward them to the Authority, noting that all nomination applications are subject to prior approval by the CMA.

For inquiries, please call: 22266602

المعلومة الجوهرية

تعلن شـــركة الاســــتثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع) عن فتح باب الترشـــح لعضـــوية مجلس الإدارة للدورة الجديدة لمـدة ثلاث ســـنوات من تاريخ الانتخاب، وذلك اعتباراً من تاريخ نشـــر هذا الإعلان ولمدة أسبوعين.

فعلى السادة الراغبين في الترشح، ممن تنطبق عليهم الشروط والضـــوابط المنصـــوص عليهـا في قواعـد الكفـاءة والنزاهـة وحوكمة الشــركات من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لســـنة 2010 بشـــأن إنشــاء هيئة أســواق المال وتنظيم نشــاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مراجعة أمانة ســـر مجلس الإدارة في مقر الشركة الكائن في:

مجمع الخليجية - الدور 19 - منطقة الشرق - شارع جابر المبارك - قطعة 7.

وذلك خلال ساعات العمل الرسمية، لاستلام النماذج المطلوبة وتقديم الأوراق والمســـتنـدات اللازمـة، كي يتســـنى للشـــركـة تقديمها للهيئة حيث تخضـــع جميع طلبات الترشـــح للموافقة المسبقة من قبل هيئة أسواق المال.

للاستفسار، يرجى الاتصال على الرقم: 22266602

Significant Effect of the material information on the financial position of the company

No significant effect of the material information on the company's financial position.

أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة. وذلك دون أدني مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتهما الالكترونية أو موقعهما الالكتروني. أو نتيجة استخدم هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى



